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Verslag vergadering raadsronde gele zaal d.d. 19 april 2016 

Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Actualisering regelgeving kabels en leidingen in openbare gemeentegrond 
 
Aanwezig: 
Fractiewoordvoerders: de dames Barning en Van Loo de heren Barendse, Nol Beckers, Bonder, 

Passeniers, Severijns, Smeets, Sondeijker 
Voorzitter: de heer Gorren 
College: wethouder Van Grootheest 
Griffie: de heer Cobben (secretaris) 
Ambtelijk: de heer Wijnands 
Verslag: mevrouw Sinsel 
 
 
De voorzitter opent om 19.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De voorzitter 
deelt mee dat het doel van deze bijeenkomst is kennis te nemen van de nieuwe regelgeving met 
betrekking tot kabels en leidingen. De regelgeving met betrekking tot kabels en leidingen is 
geactualiseerd, gebundeld en zoveel mogelijk geüniformeerd. Dat heeft ertoe geleid dat alle 
toepasselijke regelingen gemakkelijk toegankelijk zijn en dat de grondroerders (Enexis, WML, Ziggo, 
etc.) weten waar zij aan toe zijn. Voor de gemeente zijn extra waarborgen ingebouwd die ertoe leiden 
dat de overlast als gevolg van graafwerkzaamheden tot een minimum wordt beperkt. 
 
Eerste termijn 
D66 (Barendse) is blij met deze sturing bij graafwerkzaamheden. In hoeverre kan de gemeente echter 
dwingend optreden? 
 
Wethouder Van Grootheest antwoordt dat dit onderwerp tot de portefeuille van wethouder Willems 
behoort, die momenteel in een andere vergadering zit. Dit betreft het inzichtelijk krijgen van al hetgeen 
onder de grond ligt. Bij het daadwerkelijke graven geldt echter weer een andere systematiek. De 
wethouder geeft aan dat de heer Wijnands de praktische gang van zaken zal uitleggen. 
De heer Wijnands legt ambtelijk uit dat, als een aanvraag wordt gedaan om een kabel/leiding onder de 
grond te leggen, hiervoor een vergunning moet worden aangevraagd. De gemeente wil graag dat dit zo 
veel mogelijk gecombineerd wordt uitgevoerd. De gemeente kan een vergunning echter niet weigeren. 
 
De VVD (Severijns) vraagt meer uitleg. 
De heer Wijnands legt ambtelijk uit dat de gemeente moet toestaan dat iemand een kabel/leiding onder 
de grond legt onder de restricties van het handboek en onder de voorwaarden die de gemeente heeft 
opgesteld. De gemeente zal dus heel goede redenen moeten aanvoeren. Daarom maakt de gemeente 
ook heel goede afspraken met de kabel- en leidingbeheerders over de wijze van uitvoering. De 
gemeente voert hierop een stevige regie. 
 
Partij Veilig Maastricht (Smeets) vraagt of de kabel- en leidingbeheerders worden geïnformeerd als de 
gemeente een straat gaat renoveren. 
De heer Wijnands antwoordt dat vooraf een coördinatieoverleg plaatsvindt waarbij het eventuele 
vervangingsprogramma van de kabel- en leidingbeheerders aan de orde komt. Deze werkzaamheden 
worden zo veel mogelijk op elkaar afgestemd. 
 
Tweede termijn 
De voorzitter vraagt of het stuk naar de raad kan worden doorgeleid. 
 
GroenLinks (Passeniers), D66 (Barendse), het CDA (Nol Beckers), de Seniorenpartij Maastricht, de 
VVD (Severijns), de Maastrichtse Volkspartij (Sondeijker), de SP (Bonder), Partij Veilig Maastricht 
(Smeets) en de PvdA (Barning) hebben geen verdere opmerkingen en gaan akkoord met de 
doorgeleiding naar de raad. 
 
De voorzitter stelt vast dat de Liberale Partij Maastricht niet aanwezig is. Het stuk wordt doorgeleid 
naar de raadsvergadering over twee weken. 
De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 19.06 uur. 
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Maastricht, 19 april 2016 
 
 
 
Cobben      Gorren 
Secretaris     Voorzitter 


